
Beleidsplan 2020/2021 

Dit beleidsplan zal het te volgen beleid van het huidige Mara Nederland bestuur weergeven. Op 
dit moment bestaat dit bestuur uit een voorzitter (Lars Bosma), een penningmeester (Diederik 
Siderius) en een secretaris (Eva van der Pol). Het beschreven plan is een richtlijn voor dit bestuur. 

Algehele doel 

Het Mara Nederland bestuur zal zich in het collegejaar van 2020/2021 richten op verschillende 
speerpunten. Er wordt gestreefd naar een professioneler beeld en administratie van de stichting; 
de website zal worden geüpdatet en er zullen duidelijke afspraken worden gemaakt met betrekking 
tot de administratie binnen de stichting. Daarnaast zal worden gestreefd naar een transparantere 
werkomgeving binnen Stichting Mara vooral tussen het Mara Nederland Bestuur en de stedelijke 
besturen, duidelijkere richtlijnen en meer uniformiteit. Daarbovenop willen wij Stichting Mara 
uitbreiden zodat de stichting meer gedaan kan krijgen per jaar en meer naamsbekendheid zal 
krijgen. Ten slotte zijn wij van plan om een projectreis te maken met het huidige Mara Nederland 
Bestuur. 

Professionalisering van de Stichting 

Het professionaliseren van de stichting trachten wij te bereiken door middel van het ontwerpen en 
publiceren van een nieuwe website en door de administratie op orde te stellen. De stichting werkt 
met een Google Drive. Alle stedelijke voorzitters zijn verantwoordelijk voor het updaten van hun 
stukken en het doorgeven van veranderingen binnen hun eigen bestuur. Op het moment staan er 
veel niet-relevante stukken in de drive en staan er veel bestanden dubbel in. Wij willen hier een 
structuur in brengen die voor de komende jaren gebruikt zal worden. Op deze manier zal de 
administratie netter worden en zal het makkelijker worden om bestanden terug te vinden. 

Website 

Het plan staat om de website te vernieuwen. De huidige website is oud en niet gebruiksvriendelijk. 
Momenteel beheert PREMIUMS onze website. Uit ervaring is gebleken dat communicatie met 
PREMIUMS niet adequaat is. Wanneer er aanpassingen op webpagina’s gemaakt moeten 
worden, is PREMIUMS langzaam en worden deze aanpassingen slordig uitgevoerd. Om die reden 
willen wij een programmeur inhuren die zelfstandig aan een nieuwe website kan werken voor ons. 
Ook willen wij zelf aanpassingen kunnen maken in de website door in te loggen op de server waar 
de website aan is gelinkt. Wij willen zelf het beheer over de website in eigen handen hebben zodat 
veranderingen of aanpassingen snel kunnen gebeuren en zodat er wekelijkse updates aan de 
donateurs gegeven kan worden. 

Transparantie binnen de Stichting 

Wij trachten een transparantere werkomgeving binnen de stichting te krijgen. Het is belangrijk dat 
steden onderling goed communiceren en van elkaar weten waar ze mee bezig zijn. Dit willen wij 
bereiken door wekelijkse updates op de nieuwe website geven en door maandelijkse 
voorzittersvergaderingen te doen. Doordat de stichting uit 7 steden bestaat die onafhankelijk van 
elkaar functioneren, is het soms moeilijk overzicht te krijgen van welke projecten bij welke vestiging 
hoort. Goede communicatie is daarom essentieel voor transparantie binnen de stichting. 

Beloningsbeleid 

Zowel stedelijke bestuurders als de landelijke bestuurders van Stichting Mara ontvangen geen 
beloning voor hun werkzaamheden. Wel hebben alle bestuurders recht op vergoeding van de door 
hen, in uitoefening van hun functie, gemaakte kosten. Deze vergoeding is afhankelijk van de 
financiële positie van de stichting. 

 



Uitbreiding Stichting Mara 

Voor de uitbreiding van Stichting Mara zal er gekeken worden naar meerdere opties. Ten eerste 
zal er gekeken worden naar het uitbreiden van het Mara Nederland Bestuur. Doordat er wekelijkse 
updates op de website zullen komen en er een sociale media voor Stichting Mara Nederland komt, 
zal er gekeken voor een extra bestuurder in de sector van ‘public relations.’ Deze nieuwe 
bestuurder zal verantwoordelijk zijn voor de website en voor alle sociale media. Daarbovenop zal 
er gekeken worden naar een tweede penningmeester. Deze zal samenwerken met de huidige 
penningmeester en deze zullen elkaar controleren op alle activiteiten. Ten tweede zal er gekeken 
worden naar extra vestigingen, bijvoorbeeld Wageningen en Twente. Wanneer er meer 
vestigingen zijn die onder de naam van Stichting Mara handelen, zal er jaarlijks meer gedaan 
kunnen worden. Door de stichting in een nieuwe stad te introduceren, zal de naamsbekendheid 
van de stichting ook groeien. Ten derde zal er gekeken worden naar manieren om meer donateurs 
te werven. Bij een hogere geldinstroom zal en hogere gelduitstroom ook gestimuleerd worden. 
Wanneer het budget van de Mara steden hoger wordt, zullen er ook meer projecten uitgevoerd 
kunnen worden die daarbovenop ook invloedrijker zullen zijn. 

Projectreis Mara Nederland Bestuur 

Wat betreft de projectreis van het Mara Nederland Bestuur, zullen wij geduld moeten hebben. De 
huidige situatie om COVID-19 staat niet toe om op een effectieve projectreis te gaan. Wij 
verwachten in de zomer van 2021 wel op projectreis te gaan. Er zal dan gekeken worden naar 
landen waar de omstandigheden omtrent COVID-19 ons vrijstelling geeft van 14 dagen 
quarantaine. In het geval dat het Mara Nederland Bestuur niet op projectreis kan gaan, zal er 
gekeken worden naar projecten die vanuit Nederland uitgevoerd kunnen worden.  


